
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2008-12-14 kl 14:00, Torpet.
Protokoll 8:2008
Närvarande: Sören Drottsgård Bernt Karlsson Nicklas Nordlund

Bosse Röjder Birgitta Andersson

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Sören öppnade mötet 14:05.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Sören utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Birgitta till 
justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den förslagna dagordningen godkändes med ett antal tillägg.

4. Protokolljustering
Protokollen från styrelsemötena 2008-10-26 (nr 6) och 2008-11-30 (nr 7) undertecknades 
efter ett par smärre korrigeringar.

5. Tipspromenader
Sören demonstrerade ett ”paket” för framställning av tipsfrågorna. Han beskrev vad 
leveransen skal bestå av och till vem man levererar. För utskrift av de lappar som skall sättas 
upp på träden använder man 24 punkters storlek. Dessa lappar skall vara i storlek A5 
liggande, dvs ett halvt A4-ark. Leveransen är:

● 12 tipsfrågor, med svarsalternativ färdiga att sätta up på rundan.

● 2 st rättningsmallar med utskurna rutor för rätta svar, utgående från mall som erhålls 
från Bernt eller Sören.

● 1 st skiljefråga, eventuellt med material i förekomande fall (om skiljefrågan är av 
typen ”Hur långt är snöret?”, eller ”Hur många gem i påsen?”).

● En sammanställning av samtliga frågor, med svarsalternativ (där rätt svar markerats 
med fet stil och understrykning) på ett A4-ark, för uppsättning vid Torpet inför nästa 
omgång.

Karin Andersson på kansliet kan utnyttjas för redigering och utskrift av samtligt material. 
Om man sköter det på egen hand bör man tänka på att skicka sammanställningen till web-
redaktören (Bosse) så att vi kan publicera den på Internet efter tipsomgången.

6. Volleyboll organisationsfrågor
• Bilersättning: Föraren som skjutsar ungdomslag till tävlingar etc. skall ha ersättning med kr 

18:50 per mil från föreningen.

• Birgitta tilldelades fullmakt att förhandla med Intersport om sponsorsavtal. Hon utser själv 
medhjälpare vid förhandlingarna.

• Birgitta och Bernt gör upp hur ekonomirutinerna skall se ut vad beträffar 
ungdomsvolleybollen.



7. Medlemmar
Sören berättade om projektet som syftar till att värva nya klubbmedlemmar bland de som är 
flitiga deltagare i tips och bingo-promenaderna genom att erbjuda dem ett års gratis 
medlemskap. Arbetet med detta fortsätter.

8. Ekonomi
Vår nuvarande revisor Per Eriksson har förklarat sig villig att ställa upp som hjälp till 
kassören så att bokföringen kan skötas fortlöpande under året. Det beslöts att kassören skall 
producera en redovisning en gång per kvartal, så att vi kan se hur vi ligger ekonomiskt i 
förhållande till budget.

9. Årsredovisning
Till årsmötet behöver vi producera en årsredovisning. Den skall innefatta bland annat en 
ekonomisk redovisning (bokslut) som därför bör upprättas direkt efter årsskiftet. Vidare 
skall vi skriva en verksamhetsberättelse. Vi kollar om Johanna kan bidra med en rapport från 
Rikslägret. Birgitta och Nicklas skriver om volleybollen och Bernt om Torpverksamheten.

10. Årsmötet
Nästa års årsmöte planeras till söndagen 2009-03-15 kl 14:00 i Torpet.

11. Övriga frågor
Inga övriga frågor behandlades.

12. Datum för nästa möte
Nästa möte planeras till 2009-02-02 kl 19:00 i Södermanlands Frisksportdistrikts kansli.

13. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  16:05.

14.Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 
Bo Röjder Sören Drottsgård Birgitta Andersson
Sekreterare Ordförande Justeringsman
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